SILVER PACKAGE الباقة الفضية



القبلة - ش عبدالعزيز حمد الصقر - برج الخالد ص.ب: 24246 الصفاة - الرمز البريدي13103 الكويت

Al-Qibla - Abdul Aziz H. Al-Sagar St. - Al-Khalid Tower P.O.Box: 24246 Al Safat 13103 Kuwait

+965 2224 5622 / +965 2224 5623 www ilaftakaful.com







Death Repatriation

Accident Death

(10.000\$)

(150.000\$)

Silver Bundle / Package

Takaful Insurance K.S	cc.	,	
Hou	ise Holders Policy	ة حماية سكن الأسرة	وثيقا
	Building & Contents Limit of Indemnity 600,000	المبنى والمحتويات حدود التغطية 600,000	
1	Fire and Lightning.	الحريق والصواعق.	1
2	Explosion of gas cylinders and pipes or boilers used for domestic purposes.	انفجار اسطوانات أو أنابيب الغاز أو الغلايات المستعملة للأغراض المنزلية.	2
3	Falling aircraft and/or other objects from the sky and/or relevant debris.	سقوط الطائرات و/أو أية أجسام من الجو أو أشياء تسقط منها.	3
4	Sandstorms, hurricanes and flash floods.	العواصف الرملية والأعاصيروالسيول.	4
5	Bursting of fresh water pipes and/or overflowing of water tanks.	انفجار أنابيب اللياه العذبة أو طفح خزاناتها.	5
6	Crash of vehicle not belonging to or under the custody or possession of the insured or any of their family members or those residing with the insured.	ارتطام المركبات التي لا تكون بحوزة أو ملك المؤمن له أو أي من أفراد أسرته أو المقيمين معه بالسكن .	6
7	Breakage of glass or mirror fixed in the house, tubs, sinks, antennas and TV receivers.	كسر الزجاج أو المرايا المثبتة في السكن أو الأحواض أو المفاسل أو الهوائيات أو صحون استقبال القنوات الفضائية .	7
8	Theft and armed robbery, break in, forced entry to property by breaking and entering, climbing or drilling.	السرقة والسطو المسلح والاقتحام ومحاولة الدخول بطريق الكسر أو التسلق أو الثقب .	8
	Personal Accident Limit of Indemnity 25,000	الحوادث الشخصية حدود التغطية 25,000	
-	Family Personal Accident cover death or total and/or partial disability and solely as a result of an accident, by external, visible and violent means. Limit for 5 faminly members up to 5000 KD for person.	الحوادث الشخصية العائلية تشمل الوفاة أو العجز الكلي الدائم و/أو المُؤقّت نتيجة لحادث عرضي مفاجئ ظاهر وعنيف. بحد أقصى لعدد 5 أشخاص من افراد العائلة بحدود 5000 د. ك للفرد.	-
	Domestic Helpers Personal Accident Limit of Indemnity 15,000	الحوادث الشخصية للعمالة المنزلية حدود التغطية 15,000	
-	Domestic Helpers Personal Accident cover death or total and/or partial disability directly and solely as a result of an accident, by external, visible and violent means, limit for 3 members up to 5000 KD for person.	الحوادث الشخصية للخدم تشمل الوفاة أو العجز الكلي الدائم و/أو المؤقت نتيجة لحادث عرضي مفاجئ ظاهر وعنيف. بحد أقصى لعدد 3 أشخاص بحدود 5000 د.ك للفرد.	-
Mot	or Insurance	ن السيارات	تامين
1	Nil Deductible	بدون تحمل	1
2	Nil Depreciation	بدون استهلاك	2
3	Agency Repair	تصليح داخل الوكالة	3
4	Known Accident Coverage	تغطية الحادث المعلوم	4
5	Unknown Accident 50% after 750 KD	تغطية الحادث المجهول50% بعد 750دك	5
6	Replacement Car for 15 days 3.0 L	خدمة السيارة البديلة 15 يوم 3.0 لتر	6
7	Road Assistance	خدمة المساعدة على الطريق	7
8	Windshield	الزجاج الأمامي	8
9	Personal Accident	الحوادث الشخصية	9
• One	Vehicle with maximum limit 15000 KD.	سيارة واحدة بحد أقصى 15000 د.ك	ه عدد س
Trav	vel Insurance	ن السفر	تأمير
1	Assistance (covered)	خدمة المساعدة : (مغطي).	1
2	Emergency Medical Expenses (250.000 \$) Evacuation / Deductible (100 \$)	المصاريف الطبية الطارئة: (250.000\$) التحمل: (100\$)	2
3	Dental Care (1000 \$)	علاج الاسنان ، (1000\$)	3
		1.0.000	

نقل الجثمان : (10.000\$) وفاة ناتجة عن حادث : (\$150.000)